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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:401 En ny Arlandabana

Infrastrukturministern har i medier meddelat att det behövs en ny Arlandabana 
och att Bromma flygplats kan läggas ned i förtid.

Miljö- och klimatministern låter samma dag meddela att det inte ska bli någon 
ny Arlandabana.

Statsministern meddelar under statsministerns frågestund i riksdagen den 24 
oktober 2019 att både statsråden har rätt och att frågan inte är beslutad av 
regeringen ännu.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kommer ministern att ta beslut om utbyggnaden av Arlanda med en ny bana?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-14
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00


